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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben
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Érkezett 2015 NOV 1 1.

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani az állam i
vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 3 .* a) pont, illetve a Kormány tagjai feladat- é s
hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 4 . § 1 . pont alapján a téma szerint hatáskörrel
rendelkező

Lázár Jáno s

Miniszterelnökséget vezető miniszter úrhoz,

„Megépül-e 2018-ig az M44-es gyorsforgalmi út? ”

címmel . A választ írásban kérem .

A választ azért Miniszter Úrtól várom, mert Orbán Viktor miniszterelnök úr személyesen Önt,
illetve az Ön által vezetett minisztériumot jelölte ki e közfeladat koordinációjának felügyeletére .

Tisztelt Miniszter Úr !

Orbán Viktor miniszterelnök úr 2014 tavaszán, Békéscsabán úgy nyilatkozott, hog y
„fővesztés terhe mellett” azzal állapodott meg Miniszter Úrral, hogy legkés őbb 2018-ban
már gyorsforgalmi út fogja összekötni Békés megye székhelyét és az alföldi M5- ős
autópályát. Ennek ellenére az elmúlt másfél évben semmilyen érdemi előrelépés nem történt
az ügyben. Bár a Tiszakürt-Kondoros közötti szakaszra már 2009. óta érvényes engedélyek
állnak rendelkezésre, 6 év alatt még erre a szakaszra sem gördültek fel a munkagépek . S ő t, a
Kormány által újonnan létrehozott „gyorsút” kategória is tovább halaszthatja a helyzetet ,
hiszen nyilvánvaló, hogy ebben az esetben új kiviteli tervek elkészítésére van szükség ,
mivel a rendelkezésre álló tervek azzal számoltak, hogy biztonságosabbnak számító, íg y
magasabb színvonalú autóútként épül meg az M44-es .
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Figyelemmel arra, hogy Békés megye számára elengedhetetlenül fontos az M44-e s
gyorsforgalmi út halasztást nem tűrő megépítése, kérem a tisztelt miniszter urat, hog y
válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1) Mikor várható a kivitelezési munkálatok megkezdése ?

2) Megépül-e teljes hosszában az M44-es gyorsforgalmi út 2018 tavaszáig? Ha
nem, a jelenlegi kormányzati információk szerint mikorra várható a kivitelezé s
befejezése ?

3) Milyen gyorsforgalmi kategória szerint fog megépülni az út? Amennyiben
gyorsútként fog épülni, ez a teljes projekt mely szakaszait érintené, és milye n
nagyságrendű megtakarítást remél ett ől a Kormány?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2015 . november 10 .

Dr. Tóth Bertalan
országgyűlési képviselő (MSZP )
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